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STYRELSEMÖTESPROTOKOLL 
 
Tid: onsdagen den 10 januari 2007 
Plats: Rudeboksvägen 347 
Närvarande: Krister Martini kassör, Janos Fazekas sekreterare, Jan Hall suppleant, Birgit 
Segner suppleant 
 
Dagordning 
 

1. Mötets öppnande 
 
2. Genomgång av senaste styrelseprotokollet  

Rättelse i punkt 5: kostnadsförslaget från SWECO gäller inte upphandling 
utan konsultarvode 

 
3. Föreningens ekonomi 

Krister redovisar det aktuella ekonomiska läget. På kontot finns 303 877:99 
kronor. In- och utbetalningarna löper enligt rutinerna, 78 av 83 betalande 
medlemmar har betalt sin avgift. Årsbesked om fondernas dagsvärde väntas 
inkomna och då bilägges nästa protokoll. En större utbetalning har utförts 
under perioden: 20 tusen kronor till konsultarvode.  
Krister kollar serviceavtal med com.hem till nästa styrelsemöte enligt tidigare  
beslut samt kollar AT Installation. 
 

4. Asfaltering 
Inventeringen av områdets asfaltbeläggning resulterade följande slutsatser: 
Asfalten är åldrad så att det är erosionsrisk under befintligt lager. P.g.a. dålig 
blandning är arbetet dessutom illa utfört. 
Alternativ till åtgärder: 
1. 30 mm ny asfalt betyder högre kvalitet (bärighet)  
2. rekonditionering i form av en annan bättre blandning på toppen som 

penetrerar ca 10-15 mm och är en betydligt billigare lösning med förväntat 
gott resultat 

 
I samband med arbetet behövs el-tele avlämningspunkt för com.hem 
Konsultarvodet ligger runt 100 000 kronor efter förhandlingar med SWECO. 
Konsulten bjuds in till årsmötet enligt tidigare planering 
Ritningar gällande olika ledningar m.m. ordnas fram genom att kontakta Peter 
Smede som antingen har dem i sin besittning eller kan ge hänvisningar därom. 

   



 
 

5. Elektricitet (belysning) i området 
Den senaste tidens upprepade släckningar av gatubelysningen skall åtgärdas 
 genom att hitta påstådd läckage i marken vilken leder till ständiga 
 kortslutningar. För att hitta felet behövs en grundlig och förmodligen kostsam 
 undersökning för att hitta felet. 
  

6.  Årsmötet 
 Tidpunkten för årsmötet är ändrad  till onsdagen den 14 februari 2007 med 
 oförändrat klockslag d.v.s. kl.19.00  i Församlingshemmet i Nöbbelöv.  
 Avgående ordföranden kontaktas av Janos för ombokning av lokalen jämte 
 förplägnaden enligt ändringen ovan.  
 Sekreteraren är  f. f.  ansvarig för utskick/utdelning av kallelser minst 14 
 dagar före årsmötet. Han har kontaktat  valberedningen gm Hanna Chakour.  
 Till årsmötets ordförande kommer suppl. Jan Hall att föreslås. 
 Styrelsens och revisorns årsberättelse är begärda av respektive ansvariga och 
 mångfaldigas till årsmötet av kassören. 

 
7.  Nästa styrelsemöte fastställes av den nya styrelsen efter val på årsmötet. 

 
 

 
Vid tangentbordet 
 
Janos Fazekas 
 


